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Bożena Sołek - Muzyka 

Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda 

W odpowiedzi na interpelację Radnego Pana  Wacława Łukasiewicza dotyczącą budowy chodników 

w Świerkach i Bartnicy informuję, iż w obecnej chwili realizujemy wspólnie DSDiK we Wrocławiu 

budowę chodnika w Woliborzu.  

Dodatkowo w latach poprzednich składane były wnioski na wspólną realizację zadań z DSDiK w 

miejscowościach Świerki, Ludwikowice Kłodzkie i Bożków, jednak nie zostały zakwalifikowane.  

W roku 2022 otrzymaliśmy odpowiedź od DSDiK w sprawie budowy chodników w Bartnicy i 

Ludwikowicach Kłodzkich, z której wynika, że wykonanie chodników mogłoby być rozpatrzone do 

realizacji jedynie przy współfinansowaniu ze środków Gminy Nowa Ruda. 

Do dnia 31 października 2022 trwa nabór wniosków, do realizacji w ramach „Programu 

Infrastruktury Drogowej”, które będą oceniane pod kątem: 

- zasadności realizacji, 

- zagrożenia bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego, wynikającego z natężenia ruchu na 

odcinku drogi, na którym ma być realizowane zadanie, 

- gotowości współfinansowania zadania przez Gminę Nowa Ruda, 

- gotowości realizacji zadania przez Gminę w zastępstwie inwestorskim przez Gminę Nowa Ruda. 

Dlatego, także w tym roku ponownie złożymy wnioski na wykonanie chodnika w Świerkach, Bartnicy, 

Ludwikowicach Kłodzkich i sołectwie Koszyn. 

Ponadto informujemy, że planowany na rok 2023 remont drogi w miejscowości Świerki będzie 

realizowany jedynie w miejscach, gdzie występują największe uszkodzenia jezdni. 
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